
BØLLE – Harry Sørensen , 4200 Slagelse 

Øvrige signaturer : HARRY – NUSER – BAMSE - SOFUS 
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DT 2020 / uge 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26  

2. div. / Plac. 12 12 12 9 14 13 16 14 18 16 11 9 9 9 9 9 9 9 8 10 11 12 18 17 20 20  

Bølle                            

DT 2020 / uge 27 28 29 30 31 32 33 34 35 36 37 38 39 40 41 42 43 44 45 46 47 48 49 50 51 52 53 

2. div. / Plac. 20 20 19 18 16 17 15 13 15 16 15 16 14 16 16 16 16 17 17 17 17 18 17 17 16 17  17 

 

LT 2020 / uge 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26  

2. div. / Plac. 6 15 18 14 16 16 18 19 20 20 19 17 17 17 17 17 17 17 15 15 17 19 19 19 19 17  

Bølle                            

LT 2020 / uge 27 28 29 30 31 32 33 34 35 36 37 38 39 40 41 42 43 44 45 46 47 48 49 50 51 52 53 

2. div. / Plac. 18 18 18 16 17 18 18 18 18 17 17 17 17 17 17 16 15 14 11 14 12 13 13 16 16 14  14 

 

BØLLE 

 

TOP 3 – PLACERINGER LT : 

 

Nr. 2 – LIGAturneringen  2015 



TIPPERPRÆSENTATION ”HARRY” 

 

    

HARRY vinder endelig en pokal                  HARRY på en cykel                  HARRY 

                   i 1998                                           fra hans unge dage                           nu 

 

Som det fremgår af statistikken, er jeg (signaturen HARRY), faktisk en af de få tippere, der 
har været med i LUNDS TIPSFORENING lige siden foreningens officielle start i 1983, hvor 
jeg som 25-årig begyndte i Danmarksturneringens 2. division, som var laveste række 
dengang. Året efter i 1984 kom NUSER med, som dengang tilhørte min daværende kæreste 
og på et tidspunkt overtog jeg denne signatur. Sidenhen har jeg, for at hjælpe foreningen 
med at få fyldt op, fået flere og flere signaturer med (BØLLE, BAMSE og SOFUS) og 
meningen var selvfølgelig, at det kun skulle være for en enkelt sæson, men desværre blev 

det langsomt en vane, at de var med og jeg prøver stadig at ”slippe af ” med dem         , men 

så længe der mangler er de med.  

Det med at tippe har jeg desværre aldrig været så god til, hvilket også fremgår af 
statistikken, men for mig er det også mere den ugentlige spænding der er afgørende. Ud af 
de 38 sæsoner har HARRY kun været i den bedste række i 6 sæsoner og sidste gang var i 

2001, så man må sige jeg er den mest stabile 2. divisionstipper i foreningens historie         . 

Det med at tippe lige ”efter bogen” har jeg det svært med, selv om jeg hvert år prøver i 
starten af sæsonen (se statistik herunder), men så kan jeg pludselig ikke klare den mere og 
så går det helt galt, - ja det er utroligt, at det gentager sig år efter år, men jeg opgiver ikke 

håbet og prøver igen hvert eneste år         . NUSER var engang en habil 1. divisionstipper, 

men har haft et lille fravær på 21 år fra den bedste række, men mon ikke det lykkes i denne 

sæson      

 

 

I de gode gamle dage, var det jo pokaler man fik 
udleveret, hvis man var god til at tippe og det er 
alligevel lykkedes for mig, at samle et hav af pokaler, 
faktisk har jeg nu 2 pokalskabe fyldt til randen, så 
gudskelov, at jeg kun har været en middelmådig tipper 

ellers havde det måske været meget værre          

 

 

      Vagthunden BAMSE passer på                                                                                                        



Jeg har været med i bestyrelsen lige så længe jeg kan huske og var i en lang periode 
kasserer, indtil jeg helligede mig jobbet som skribent/redaktør af Lunds Tipsnyt i en lang 
årrække. Det var i computeralderens spæde start, så meget foregik med klippe/klistre og 
derefter kopiere og så udsendelse via postvæsenet. Jeg har faktisk alle Lunds Tipsnyt numre 
endnu lige fra Henry Lund´s udgaver i starten af 80´erne. 

Jeg er oprindelig udlært i forretning med værktøj og beslag, men har prøvet lidt af hvert, 
lige fra chauffør i en møbelforretning, fabriksarbejde og kontorarbejde (indkøb og salg), 
bestyrer af en møbelforretning og så lige 10 år som bestyrer af en ALDI-forretning. 

Jeg stoppede som skribent/redaktør i 2004, hvor jeg ikke længere kunne afse tid til så meget 
Lund´s frivilligt arbejde, efter først 4 år som taxachauffør og derefter i 2002 hvor jeg blev 
taxavognmand og siden hen fik 5 taxaer og havde 12 chauffører ansat. Ugentlig arbejdstid 
omkring 70-80 timer og det fortsatte lige til den 31. august 2019, hvor jeg frivilligt smed 
håndklædet i ringen og indgav konkurs-begæring. I alle mine taxaår, måtte jeg nedprioritere 
LUNDS TIPSFORENING og da jeg mest kørte om natten og altid i weekenderne, gik jeg i 

alle de år glip af spændingen hver lørdag, så det prøver jeg at indhente nu      , hvor jeg 

efter et års arbejdsløshed, har søgt seniorpension p.g.a. rygproblemer og netop fået det 
bevilliget fra den 1.1.2021.  

Jeg havde ikke regnet med, at gå på pension før om måske 8-10 år, men nu blev situationen 

pludselig sådan, at jeg går på pension som 63-årig og faktisk nyder jeg det rigtig meget      . 

Jeg har altid været en meget aktiv person også i foreningssammenhæng og jeg fortsætter 

dette arbejde, nu bare på ”fuld tid”      , thi nu kan jeg gøre lige nøjagtig det jeg har lyst til 

og det er så på ”fuld tid” i LUNDS TIPSFORENING. For at jeg ikke skal komme til at kede 
mig er jeg også formand for en lille haveforening med 42 haver her i Slagelse og det er i 
højsæsonen også på ”fuld tid”. Den sidste tjans jeg har, er at jeg er formand for en lille 
badmintonklub med omkring 40 medlemmer i Tjæreby ved Skælskør, - det har jeg været i 
over 25 år.  

Rent privat har jeg kendt Karin i over 30 år og vi har boet sammen i en længere årrække, 
men flyttede for 10 år siden hver til sit, men dog ikke længere væk, end at vi bor dør om 

dør i hver vores lejlighed henholdsvis til højre og venstre på 2. sal.          Derudover har vi jo 

vores kolonihave, hvor vi huserer en del om sommeren. Ja lidt utraditionel har man vel lov 

at være          

Som I måske har bemærket, elsker jeg at organisere og holde styr på tingene og endvidere 
elsker jeg jo at skrive, så med mindre jeg sætter skoene, forventer jeg at fortsætte i samme 

spor mange år endnu      . 

Jeg prøver at føre LUNDS TIPSFORENING op til den nye tidsalder og prøver hele tiden på 
at forbedre alt hvad jeg kan. Jeg prøver hele tiden på, at finde på nye tiltag og forbedringer. 

Det var lige min livshistorie, kort fortalt                          

 

 

 

                                   HARRY 

 



                                                                                                                            

    

                                           


